

## Referat kretsstyremøte m/ombud i Follo Krets 30. mai 2024



Tilstede: Jarle Andre Ødegaard, Martha Hagbø (første del), Solveig Schytz, Jeanette Østling, Stein Ankarstrand, Marianne Fjeldstad (lederombud), Paul Henrik Wanderås (speiderombud), Hanne Sickelt (småspeider- og beverombud)

Forfall: Thorbjørn Elvestad, Runar Nicolaysen

Sted: Langbakken 58, Ås

Saker:

	Hva	Ansvar/oppfølging
1.	<b>Velkommen</b> Stein ønsket velkommen, spesielt til ombudene. Det er ønskelig å ha samarbeidsmøter med ombudene minst to ganger i året.	
2.	<b>Ombudssituasjonen</b> Lederombud: Marianne. Fortsetter (se neste sak) Roverombud: Mangler, og vi må bruke gruppeledersamlingen til å få tips om aktuelle kandidater. Speiderombud: Paul Henrik. Ønsker avløsning senest ved årsskiftet. Paul skal selv ta initiativ ovenfor noen aktuelle kandidater Småspeider- og beverombud: Hanne. Fortsetter	Paul Henrik
3.	<b>Samarbeidssituasjonen ombud-kretsstyre</b> Stein innledet med at KS har fått ønsker om å lage en slags stillingsbeskrivelse for ombudene med hva som forventes, samt litt tydeligere «oppdrag» for arrangementer, dvs hva man ønsker av arrangementene, hvilke økonomiske rammer man har osv. KS vil jobbe med dette i 2024. <b>Lederombud</b> Marianne ønsker litt tydeligere rammer og oppgaver. Det er særlig ønskelig med en tilbakemelding om hva gruppenes ledere ønsker seg av lederombudet. Hun er spesielt opptatt av hvordan vi kan hjelpe små grupper. Marianne ønsker at vi skal fortsette med workshops o.l. for ledere der aktuelle tema kan drøftes. Den opprinnelige ideen med lederombud var å ha en rolle som ivaretar Follo's mange ledere på kretsnivå, unntatt	Stein lager utkast Stein lager utkast

	<p>kurs som «Vardetennerne» skal drive med. Dette skillet har nok blitt vannet litt ut, og lederombudet er også inne i dette arbeidet. Bl.a. med oppstart av et toårig prosjekt for «Unge ledere» der unge får trinnkursene i løpet av to år. Det er i tillegg ønskelig at Marianne i dialog med Vardetennerne finner tid for gjennomføring av egne trinnkurs til høsten eller våren 2025.</p> <p><b>Småspeiderombud</b> Hanne synes samarbeidet er bra. Det er ikke så mange arrangementer ombudet har ansvar for (vinterleker, småspeiderdagene og to småspeider/beverledersamlinger).</p> <p>Hanne savner i midlertid litt opplæring og tilganger i medlemssystemet. Det ble tydelig nå denne uka i fm påmelding til småspeiderdagene.</p> <p>Det er litt få deltakende flokker på småspeider- og beverarrangementene. Eksempelvis deltar kun 10 av 16 grupper med flokk på årets småspeider- og beverdager.</p> <p>I tillegg spørres det om det generelt er for mange kretsarrangementer i april. Kanskje enkelte arrangementer bør skyves på. «Merkehelgen» er et eksempel som man kan flytte til september.</p> <p><b>Speiderombud</b> Paul Andre er fornøyd med samarbeidet. Det er stor frihet. Han har selv vært litt fraværende våren 2024, og andre har tatt en større rolle.</p> <p>Paul ønsker å avrunde sin lange tjeneste som speiderombud ila 2024. Han skal selv sjekke med aktuelle kandidater og melde fra til KS.</p> <p>Vi skal gjøre et fremstøt for å forsøke å få flere rovere til å være med å arrangere peffkurs for kanskje å kunne bygge opp en ny «pool» av instruktører/veiledere.</p>	<p>Marianne følger opp</p> <p>Settes på agendaen på GL/TL i juni. Jarle (evt Stein) initierer «opplæring»</p> <p>KS skal vurdere dette</p> <p>Paul Henrik sjekker</p> <p>Tema på GL/TL</p>
4.	<p><b>Terminliste framover</b></p> <p>Terminlista ble gjennomgått. Vi måtte dessverre avlyse både peffkurs 2 og 3 i april/mai</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• 10.juni: Gruppeledersamling (endret fra 12 juni)</li> <li>• 6-8. sept: Minileir.</li> <li>• 9. sept: Lederstart. Solveig ansvarlig</li> <li>• 1-3. nov: Follotroppen 40 år. Stein har antakelig arrangør. Tar selv ansvar for veteranhaik og jubileumsfeiring.</li> <li>• 6. nov: Småspeider/beverlederløft. Hanne ansvarlig</li> <li>• 11. nov: Solveig ansvarlig</li> </ul>	

	<ul style="list-style-type: none"> <li>• 3. des: Juleavslutning. Kroer samfunnshus er booket.</li> </ul> <p>Paul Henrik melder fra om peffkurs høsten 2024.</p> <p>Vi drøfter fremtiden for peffkurs 3 på GL/TL</p>	Paul Henrik melder fra om datoer.
5.	<p><b>Landsleir 2025</b></p> <p>Kretsstyret ønsker å få til et opplegg for Follo sine ledere. En slags «ledercafe» med enkel servering, foredrag, workshops og mulighet for «lederstart».</p>	Jarle sjekker om Follo ligger samlet eller spredt på L-25
6.	<p><b>NSF strategisk plan 2025-2030</b></p> <p>Stein orienterte om høringsutkastet, og det ble litt diskusjon på enkelte om hva dette betyr for oss.</p> <p><b>Flere</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Få som har tatt trinn 1-3, trenger flere ledere</li> <li>• Undersøke mer på NSF sin ordning med å «kjøpe seg inn» på «fast ansatt»</li> <li>• Familiespeiding – arena som gjør det lettere å gi et tilbud til nye grupper</li> <li>• Hvordan bygger vi et godt ledermiljø i gruppene? (Workshop? GL-samling?)</li> </ul> <p><b>Bedre</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Hva gjør gruppene som klarer seg bra?</li> <li>• Merkehelgen flyttes høsten?</li> <li>• Utfordre yngre ledere?</li> </ul> <p><b>Tydligere</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• «Grevlingene» - ny film som gir et bra bilde av speider'n</li> <li>• Se til Danmark – «365-merke»</li> <li>• Viktig at de som er speidere opplever indre stolthet – hvordan få til det? Det er vanskelig å hindre at speidere føler «flauhet», men i hvertfall viktig å lage gode arenaer for speidere</li> </ul> <p>Planen løftes også på GL/TL</p>	
7.	<p><b>Gruppekontakt</b></p> <p>Kretsstyret fordeler gruppene som følger:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Jarle – Fagerstrand og Siggerud</li> <li>• Solveig – Oppegård, Rygge og Vestby</li> <li>• Runar – Langhus, 1. Ski, Vinterbro</li> <li>• Thorbjørn - 8. Moss, Jeløy og Våler</li> <li>• Ankar – Myrvoll, Ås</li> </ul>	

	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Jeanette – Drøbak, Moss FA</li> <li>• Matha – Nesodden/Jaer og Bjørnemyr</li> </ul> <p>Oppgave: Forsøke å få til besøk hos sine grupper minst en gang hvert halvår.</p>	Alle
8.	<p><b>Saker til GL/TL 10. juni</b></p> <p>På bakgrunn av dagens møte og tidligere innmeldte saker vil sakslista til Gruppe/troppsledersamlingen 10. juni se slik ut:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Terminliste 2024-2025</li> <li>• Påmeldingsrutiner og roller i medlemssystemet</li> <li>• Gruppens ønsker til ombudene og kretsstyret</li> <li>• Gruppekontakter i KS (se sak 7 i dette referat)</li> <li>• Gruppens innspill til kandidater på verv og veiledere</li> <li>• Kretskonkurranse-regler</li> <li>• NSF strategisk plan 2025-2030 – hva betyr det for oss i Follo? (se sak 6 i dette referat)</li> <li>• Kort info om Frilager</li> <li>• GL-samlinger – en bra arena?</li> <li>• Evt</li> </ul>	
9.	<p><b>Saker til neste møte:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Kretsleir 2027</li> <li>• Strategi for Stallerud</li> <li>• Gjennomgang av budsjett, forslag til innteksbringende tiltak</li> <li>• Tjenestetegn og utmerkelse</li> </ul>	

Et par infosaker fra kretsleder som ikke ble tatt på møtet:

- Søknad om støtte fra Vikenbur er sendt
- 

Ankar/ref